

DENGUE FEVER

COLOMBIA. — On 22 January the Ministry of Health reported a large outbreak of dengue fever which involved the entire Colombian coast of the Caribbean Sea. Information concerning the number of cases in this outbreak is not yet available. Preliminary serological examinations suggest dengue type 2 as the infective agent. International and regional arbovirus reference centres have been notified of the outbreak and are participating in the investigation.

DENGUE

COLOMBIE. — Le 22 janvier, le Ministère de la Santé a signalé une importante épidémie de dengue affectant tout le littoral colombien de la Mer des Antilles. On ne sait pas encore combien de cas ont été dénombrés. Selon les examens sérologiques préliminaires, l'infection serait due au virus de la dengue, type 2. Les centres international et régionaux de référence pour les arbovirus ont été informés de l'épidémie et participent à l'enquête.